
Van: Wim Ubaghs <Wim.ubaghs@live.nl>  
Verzonden: vrijdag 15 november 2019 13:04 
Aan: Mastrigt, Yvonne van <Yvonne.van.Mastrigt@stichtsevecht.nl> 
CC: Hekman, Jelle <Jelle.Hekman@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: Interpellatiedebat 19 november 2019 
 
Geachte mevrouw van Mastrigt, 
 
Bij het aantreden van dit college zou alles anders moeten gaan. Er werd zogenaamde 
eensgezindheid en openheid uitgestraald en de bewoners en raad zouden meer bij het 
bestuurlijke proces worden betrokken. De PVV vond dit gelijk al een farce en helaas heeft zij 
gelijk gehad, we hebben nog geen 50 % van deze college periode achter de rug maar 50 % 
van de in 2018 benoemde wethouders zijn in middels vertrokken. 
 
Naar aanleiding van het plotselinge vertrek van Wethouder van Dort zonder opgaaf  van 
redenen heeft de PVV fractie een aantal dringende zaken waarover zij duidelijkheid wenst te 
hebben. Vandaar dit verzoek voor een interpellatiedebat voor de komende raadsvergadering 
op 19 november, waarbij in ieder geval de volgende vragen worden gesteld: 
 

• Acht het college de door haar gepredikte openheid van ondergeschikt belang aan het 
belang van mevrouw van Dort om geen redenen voor haar vertrek te geven? 

•  Hoeveel wethouders moeten nog meer opstappen voordat het college de conclusie 
trekt om als geheel op te stappen? 

•  Wordt het huidige collegewerkprogramma aangepast door de komst van een nieuwe 
wethouder? 

Hoogachtend, 
W.J. Ubaghs 
Fractievoorzitter PVV Stichtse Vecht 
 
 


